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Ungdomsrådet - 27/2019 
 
UR - behandling: 
Ling Michelle Aadahl tar opp ei aktuell sak. Sandbvolleyballbana på frekhaug er i dårleg stand. Den 
trenger ny sand og nytt nett. Den ligger også dårlig plassert, slik at det er mykje skygge der.  
Det er diskusjon i rådet ang dette. Nokon meiner at kommunen har viktigare prioriteringar som veg, 
og at dersom Kvernbit volleyball ønskjer ny og betre bane må dei betale for det sjølv. Det er eit 
forslag om at Kvernbit kan betale for betre volleyballbane sjølv, men søkje tilskudd frå kommunen.  
 
UR -  vedtak: 
Rådet er einige om at det er betre å ta saka opp at når det vert Alver kommune.  
 
 
 
 
 
 


